
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
 

Sag: 22-25402 

 

 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 25. februar 2025 

Tidspunkt: 16.30-18.30  

 

Sted: Ølgod Skole, Mødelokale 1 

 

Mødeleder: Nina Jakobsen 

 

Afbud:  

Heidi Linnet Baumann 

Vivi Høvinghof 

 

Elevråd 

 

Mødedeltagere: 

 

Maja Møller Stub 

Nina Jakobsen 

Knud Erik Hansen-Vestkær 

Karina Skærbæk 

Søren Nørrelykke Christensen 

Kirsten Wichmann 

Lisbeth Lykke Christensen 

 

Lene Bech Jeppesen 

Kim Larsen 

 

 

 

 Dagsorden: Referat: 
 

1: Velkomst 

 

 

 

2: Godkendelse af dagsorden 

Punkter til lukket del af mødet? 

 

 

 

3:  Godkendelse af referat  

 

 

 

4: Orientering: 

a) Skolelederens orientering 

b) Formandens orientering 

c) Orientering fra 

medarbejderrepræsentanter 

d) Elevrådet 

e) Andet 

 

 

a) Nyansat lærer starter 1. april. 
Trivselskommissionen er kommet med 
mange anbefalinger, som vi vil komme til at 
arbejde med. 
Pt. søges der en klubassistent til 
Juniorklubben. Opleves udfordrende at få 
uddannet personale til SFO da vi ikke har 
mulighed for at tilbyde timer udover SFO’ens 
åbningstid.  
Der er endnu ikke truffet politisk beslutning 
omkring Juniormesterlære, men det ser ud 



som om det placeres lokalt på skolerne. Vi 
afventer informationsmateriale m.v. fra 
forvaltningen før vi kan informere ud om 
det. 
b)  
c) Vi arbejder med STEPS og er ved at gøre 
os klar til 1. forløb. 
d) Havde møde i fredags. Talte om 
elevrådets medbestemmelse. De kommer 
også til at spille med i vores ansøgning til 
uderum ved https://villumfonden.dk/da 
Der er kommet gang i madordningen. Det er 
meget varierende hvor meget, der bliver 
bestilt. 
e) Mellemtrinnets gymnastikopvisning var 
lidt for lang. 
 

5: Antimobbestrategi 

Procedure ved mobbesager 

 

Antimobbestrategien gennemgås. 
Skolebestyrelsen orienteres om 
igangværende sager. Pt er der ingen. 
 

6: Status på elevtal og forventninger til 

kommende skoleår 

 

Elevtallet dags dato er 437.  
Orientering om forventninger til kommende 
skoleår, der er 45 elever til kommende 0. 
årgang. 
   

7: Regnskab 2024 

 
Orientering om regnskab 2024: Skolen har 
lavet et lille underskud, da man for at 
fastholde kvalificerede unge lærere bevidst 
har valgt at køre med en overnormering i en 
periode. SFO har lavet et overskud, til dels 
fordi det har vist sig svært at få uddannet 
personale til det timetal, der kan tilbydes en 
SFO-pædagog. Juniorklubben har også lavet 
et lille overskud, deres budget reguleres 
flere gange årligt på baggrund af optælling af 
antal brugere, derfor kan det være svært at 
budgettere helt præcist. 
 

8: Evaluering af skolens samarbejde med 

hjemmene 

Herunder revidering af princip (bilag) 

 

Hjernen & Hjertet tilføjes. 
Godkendt  

9: Skolebestyrelsens årsberetning og 

møde med forældrene 

 

Vi forsætter som hidtil. 

10: Elevernes brug af skærme i 

undervisningen 

Fortsættelse fra tidligere møde. 

 

Vi har undersøgt om der kan lukkes ned for 
enkelte internetsider. 
Kommunen kan lukke sider ned, men så sker 
det for hele kommunen, og man forventer at 

https://villumfonden.dk/da


eleverne så blot omgås netværket.  
Bedre med oplysning om gode skærmvaner. 
Vi forventer at vi kommer til at tale mere om 
skærme i undervisningen i forbindelse med 
Trivselskommissionen arbejde. 

11: Evt. 

 

 

 

12: Lukket del af mødet: 

 

 

 

13:  Næste møde:  

25. marts 2025 

 

 
 

 

 

 


